

# Hello!

# I'm Teacher Joey.



**Joey Heng**  
**Primary Teacher**

## Qualifications

Bachelor of Arts  
Mass Communication and Sociology  
National University of Singapore

---

## Teaching Philosophy

I embarked on my journey in education after spending a decade in the corporate sector. My prior experience in corporate communications and editorial roles provided me with a diverse skill set, and it was during this time that I discovered my passion for teaching.

My teaching philosophy centres around building strong relationships with my students. I believe that understanding each child as an individual is crucial. Every student has unique abilities, and it's my responsibility to differentiate my teaching to cater to their specific needs. I strive to create a supportive and inclusive learning environment where all students feel valued and encouraged to reach their full potential.

Nurturing the gifts of every child is at the core of my approach. I'm dedicated to helping my students become independent learners who are confident in their abilities. It brings me immense joy to mentor young children and guide them in their educational journey.

## Achievements

Throughout my teaching career, I've had the privilege of working with students from prestigious institutions like Tao Nan School, Methodist Girls' School (Primary), Nanyang Primary School and Maha Bodhi School. This experience has allowed me to adapt my teaching methods to meet the diverse needs of students from various backgrounds and abilities.

One of my most notable achievements was my role as an Editor for e-publications published by the National Library Board. This experience honed my skills in communication and literary appreciation, which I now 'incorporate into my teaching. It's a source of pride for me to blend my professional background with my passion for education to provide students with a well-rounded and enriching learning experience.



**English that brings the world to your fingertips**

Teaching is a journey of continuous growth, and I'm excited to continue making a positive impact on my students, helping them unlock their full potential and become confident, independent learners.

---

### **Get in Touch**

If you have any questions, concerns or feedback, please don't hesitate to reach out to me through the Erudite app. If you prefer a call or a face-to-face chat, you can easily reach me through the centre's hotline at (+65) 9272 1027. I look forward to getting to know you and your child better!

### **Join the Erudite Community**

Website: [www.erudite.sg](http://www.erudite.sg) | Xiao Hong Shu: [www.xiaohongshu.com/erudite](http://www.xiaohongshu.com/erudite)

Instagram: [www.instagram.com/erudite.sg](http://www.instagram.com/erudite.sg) | Facebook: [www.facebook.com/erudite.sg](http://www.facebook.com/erudite.sg)

# 你好!



## 我是 **Teacher Joey**.

**Joey Heng**  
小学老师

### 学历

文学士学位  
大众传播与社会学  
新加坡国立大学

### 教育理念

在度过了十年的企业领域生涯后，我踏上了教育之旅。在企业传播和编辑职务中积累的经验，为我提供了多样化的技能，也正是在这段时间内，我发现了对教育的热情。我的教育理念围绕着与学生建立坚固的关系展开。我坚信，了解每个孩子作为独立个体的重要性至关重要。每位学生都拥有独特的才能，我的责任是差异化教学，以满足他们特定的需求。我努力创建一个支持性和包容性的学习环境，让所有学生感到受重视，并被鼓励发挥他们的全部潜力。培养每个孩子的才能是我的教育核心。我致力于帮助学生成为自信、独立的学习者。指导年幼的孩子并引领他们的教育之旅，给予我极大的喜悦。

### 成就

在我的教育生涯中，我有幸与来自淘南学校、循道女学校（小学部）、南洋小学和摩诃菩提学校等名校的学生们一同工作。这一经验使我能够调整我的教学方法，以满足来自不同背景和能力的学生的各种需求。我最引以为傲的成就之一是担任新加坡国家图书馆理事会出版的电子出版物编辑。这一经历磨练了我在沟通和文学鉴赏方面的技能，现在我将其融入到我的教学中。能够将我的专业背景与对教育的热情相结合，为学生提供全面丰富的学习体验，这是我的骄傲之源。教育是一个持续成长的过程，我很高兴继续对我的学生产生积极影响，帮助他们发挥他们的全部潜力，成为自信、独立的学习者。

### 联系我们

如果您有任何问题、疑虑或反馈，请不要犹豫通过 Erudite 应用与我联系。如果您更喜欢电话或面对面交谈，您可以通过中心的热线电话(+65) 9272 1027 轻松与我联系。我期待更好地了解您和您的孩子!

### 加入 Erudite 社区

网站: [www.erudite.sg](http://www.erudite.sg) | 小红书: [www.xiaohongshu.com/erudite](http://www.xiaohongshu.com/erudite)  
Instagram: [www.instagram.com/erudite.sg](http://www.instagram.com/erudite.sg) | Facebook: [www.facebook.com/erudite.sg](http://www.facebook.com/erudite.sg)